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														Kdaj je ločitev edina možna rešitev?

							
								Avtor: neocelica | Sep 4, 2022 | Zanimivosti

							

							
								Partnerski odnosi so se skozi zgodovino precej spreminjali. Če je še pred sto ali manj leti veljalo kar za sramotno, da bi se ločili od partnerja, pa je danes to mnogokrat potrebno, da se ohrani zdrav odnos in prihrani trpljenje otrokom. Današnje bilance kažejo, da se že vsak tretji par loči, kar pa je vendarle nekoliko zaskrbljujoče. Nekateri se kasneje pobotajo do te mere, da poizkusijo še enkrat, večina pa seveda ne. In kako vedeti, da je napočil trenutek, ko je ločitev zares edina prava odločitev? Nenehno vračanje v stare tirnice Če ima eden od partnerjev težave z alkoholizmom...

								Preberi več
							

						

											
									
						
							
				
									

												
														Zakaj se odločiti za uporabo Poppersov?

							
								Avtor: neocelica | Maj 24, 2022 | Zanimivosti

							

							
								Ste si že kdaj želeli, da bi doma ustvarili nadvse romantično vzdušje, ki bi v vaši simpatiji ali partnerju povzročilo naval navdušenja in povečalo erotični naboj? To danes ni več tako nemogoče, kot se morda na prvo besedo sliši. Pa ne govorimo o rdečih zavesah in satenastem pregrinjalu ter svečah. Seveda, tudi našteto precej pripomore k erotičnemu vzdušju, a sedaj lahko na vse skupaj vplivate tudi na bolj fizični ravni. Posežete v kemijske procese, ki se odvijajo v telesu in predvsem v možganih, ter dvignete vzdušje v prostoru preko vseh do sedaj poznanih meja. Potrebujete afrodiziak Že stoletja ali...

								Preberi več
							

						

											
									
						
							
				
									

												
														Železo v prehrani: vpliv na zdravje in viri

							
								Avtor: neocelica | Mar 9, 2022 | Zdravje in prehrana

							

							
								Z raznoliko prehrano svojemu telesu dovajamo nujna hranila, vitamine in minerale, da sploh lahko funkcionira. Običajno z nekim uravnoteženim prehranjevanjem zadovoljimo potrebe po vsem naštetem, a kaj hitro se lahko pripeti, da nam česa primanjkuje. Krivec za to je lahko preveč enolično prehranjevanje, nezdrave navade ali bolezen. Železo je eden tistih esencialnih elementov, ki je nujen za to, da se s krvjo po telesu prenaša dovolj kisika. Kadar nam železa primanjkuje, to močno vpliva na naše zdravje in počutje. Simptomi pomanjkanja železa Da v našem telesu morda primanjkuje železa, nakazuje cela vrsta simptomov, ki pa velikokrat ostanejo spregledani. Gre...

								Preberi več
							

						

											
									
						
							
				
									

												
														5 znakov, da telo proizvaja preveč kortizola

							
								Avtor: neocelica | Nov 9, 2021 | Zdravje in prehrana

							

							
								Kaj sploh je kortizol? Gre za stresni hormon, ki ga proizvaja nadledvična žleza. Njegova naloga je, da se odzove v stresnih situacijah. Govorimo tako o psihičnem kot fizičnem stresu. Omenjeni hormon se odzove tako, da poveča raven krvnega sladkorja, poviša krvni tlak in deluje kot zaviralec imunskega sistema. Povišan kortizol je tako lahko posledica stresa kot tudi jemanja določenih zdravil. A kako vedeti, da je raven tega hormona povišana in zakaj to ni dobro? Preverimo v nadaljevanju, ko vam zaupamo 5 znakov, da telo proizvaja preveč kortizola. 1. Slab spanec in utrujenost Če se vam ves čas dogaja, da...

								Preberi več
							

						

											
									
						
							
				
									

												
														Zakaj vsak dan pojesti vsaj eno jabolko?

							
								Avtor: neocelica | Okt 22, 2021 | Zdravje in prehrana

							

							
								Že naše babice in dedki so znali reči, da »eno jabolko na dan odžene zdravnika stran«. Ta rek smo si zapomnili in veselo glodali slastna jabolka iz babičine shrambe, a kasneje v odraslem življenju morda na to nekoliko pozabili. Nenadoma nimamo več pri roki gajbic z jabolki. V trgovini gremo žal velikokrat mimo polic s sadjem ali pa jih doma enostavno nimamo vedno na voljo. Potem ko boste prebrali ta članek, boste zagotovo bolj pogosto segali po jabolkih in si jih z veseljem privoščili za malico ali kadarkoli v dnevu. Zakaj jesti jabolka? Jabolka so izjemen sadež, saj so...

								Preberi več
							

						

											
									
						
							
				
									

												
														Dejstva o zdravilu Cialis

							
								Avtor: neocelica | Jun 28, 2021 | Tablete za erekcijo

							

							
								1. Kako deluje? Cialis je blagovno ime za tadalafil. Tadalafil blokira delovanje encima, znanega kot cGMP-specifična fosfodiesteraza tipa-5 (PDE-5). Ta encim razgradi cGMP, snov, ki povzroči sprostitev gladkih mišic. Blokiranje PDE-5 pomeni povišano raven cGMP v gladkih mišicah, kar spodbuja mišično sprostitev in vazodilatacijo (razširitev krvnih žil). Visoke ravni PDE-5 najdemo v penisu, pljučih in očesni mrežnici. PDE-5 najdemo tudi po telesu v gladkih mišičnih celicah krvnih žil in mišic. Cialis (tadalafil) torej spada v skupino zdravil, znanih kot zaviralci PDE-5. 2. Prednosti Cialisa Cialis se uporablja za zdravljenje erektilne disfunkcije (ED). Poveča pretok krvi v penis ob spolni...

								Preberi več
							

						

											
									
						
							
				
									

												
														Kaj je Lovegra in kako deluje?

							
								Avtor: neocelica | Jun 19, 2019 | Tablete za erekcijo

							

							
								Če ste ženska, ki nenehno neuspešno poskuša zmanjšati problematična vprašanja, povezana z spolnim vzburjenjem, morate vedeti, kaj lahko zdravilo Lovegra (ženska Viagra)naredi, kako lahko zmagoslavno preoblikuje vaše upadajoče spolno življenje. Je znanstveno preizkušena in zaupanja vredna zdravilna tabletka, ki bo v vaše zasebno spolno življenje prinesla prepotrebno sonce, kar vam omogoča, da brezpogojno uživate v strastnem seksu. Spolna disfunkcija je popolnoma, popolnoma primerna za vsako žensko, mlado ali staro. Vendar pa so starejše ženske, ki so uporabljale Lovegra, z izrazito zmanjšanim libidom, resnično imele koristi od jemanja tega zdravila. Lovegra je uspešno pomagala oživiti intimne odnose, ki so se...

								Preberi več
							

						

											
									
						
							
				
									

												
														Kaj je funkcionalna depresija?

							
								Avtor: neocelica | Apr 30, 2019 | Tablete za erekcijo

							

							
								Depresija je zelo kompleksna stvar, ki se zgodi v mnogih oblikah. Znano je, da so depresivni ljudje tisti, ki jih v življenju ne zanima nič in zjutraj le s težavo vstanejo iz postelje. Ni pa to edina oblika, saj so lahko depresivni tudi najbolj srečni in delovni ljudje – to so ljudje, ki trpijo za t.i. funkiconalno depresijo. Kaj pa so znaki funkcionalne depresije, kako funkcionirajo ljudje s to boleznijo? 1. Izgubijo navdušenje nad majhnimi stvarmi. Stvari, ki so jih prej osrečevale, jim omogočale potrebni pobeg iz realnosti na vsake toliko časa, te stvari se zdaj zdijo kot breme...

								Preberi več
							

						

											
									
						
							
				
									

												
														Stvari, o katerih ženske lažejo

							
								Avtor: neocelica | Apr 30, 2019 | Tablete za erekcijo

							

							
								Vsi lažemo o sebi. So manjše laži in so večje laži, ponavadi pa lažemo zato, da se predstavimo v kar najboljši luči. Morala je fleksibilna: ali je laž, da važ mož misi, da se počasi starate, ko pa v resnici vsake pol leta hodite na botoks? Ali je laž, ko mu rečete, da si ta mesec niste kupili nič novega? Od koliko v resnici zaslužijo, kakšna je njihova dejanska zaposlitev, koliko imajo privarčevanega, do spolnih izkušenj, vprašali smo sedem žensk, česa o sebi svojemu partnerju ne povedo. V več primerih je bila laž povedana že zgodaj v razmerju, in...
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														Kdaj in kako jemati prehranska dopolnila?

							
								Avtor: neocelica | Mar 15, 2019 | Tablete za erekcijo

							

							
								Tukaj je najboljši način za povečanje zdravstvenih koristi 7 priljubljenih dodatkov k prehrani: kalcija, železa, vitamina D, vitaminov B-kompleksa (vključno s folno kislino), vitamina C, probiotikov in Omega-3 maščobnih kislin. Morda imate popolno merico dodatkov za krepitev kosti, izgradnjo krvi, zaščito srca in preprečevanje raka. Ampak ali te dodatke pravilno vzamete? Kako namreč vzamete dopolnila, je zelo pomembno. 1. Kalcij V odmerkih, večjih od 250 mg, kalcij in magnezij tekmujeta v absorpciji. Ampak oba sta ključna za zdravje kosti, vendar pa kalcij zmaga v tekmi z absorbcijo in se tako magnezij ne more v celoti absorbirati. Študije kažejo, da...

								Preberi več
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